

D-Day Veteran Sgt Bill Ludlow (Ret'd) Celebrates 100th Birthday

On 13 September 2020, a well-known ex-member of 34 Combat Engineer Regiment, Sgt Bill Ludlow, celebrated his 100th birthday. Bill was a member of the 16th Field Company, RCE, from 1941 to 1945. Bill is not only one of few living veterans of the Second World War to have served in the same unit as his father, but he also landed in Normandy on D-Day, June 6th, 1944. In recognition of his distinguished and dedicated service, the Regiment established the Ludlow Trophy in 1983 to honour his memory. This trophy is awarded annually to the most distinguished Senior NCO for excellence.

To mark the special occasion, the Commandant, the RSM and Sgt St-Louis (winner of the Ludlow trophy in 2019) visited him at his retirement home.

We wish Sgt Ludlow a long and healthy life.

Chimo!!

See: [Memory Project - Bill Ludlow](#)



(L to R) (G à D) *Adjuc Golden, Sgt St-Louis, Sgt Ludlow et Lcol Doran.*

Le Sgt Bill Ludlow (à la retraite), vétéran du jour J, célèbre son 100e anniversaire

Le 13 septembre dernier marquait le 100^e anniversaire d'un ancien membre très célèbre de notre régiment, le Sgt(ret) William (Bill) Ludlow. Membre du 16th Field Company RCE de 1941 à 1945, le Sgt Ludlow est connu pour être un de nos rares membres à avoir servi durant la Seconde Guerre avec son père et pour avoir participé au débarquement de Normandie, au Jour-J, le 6 juin 1944. Afin de reconnaître le service remarquable du Sgt Ludlow, l'unité a créé en 1983 le trophée Ludlow qui est remis chaque année au meilleur « Sr NCO ».

Pour souligner cette occasion, le Commandant, le SMR et le Sgt St-Louis (récipiendaire du trophée Ludlow 2019), lui ont rendu visite. Nous souhaitons une longue vie et la santé au Sgt Ludlow.

CHIMO !!

Voir aussi [Témoignages d'anciens combattants: Bill Ludlow](#)



(L to R) (G à D) Adjuc Golden, Sgt St-Louis, Sgt Ludlow et Lcol Doran.



Sgt Bill Ludlow September 1945



William (Bill) Ludlow with his grandson,
Sergeant Scott Thompson, also of the Royal
Canadian Engineers in 2007